



ش. م. ك. مجموعة
الصناعات الوطنية
(القابضة)

NI Group

National Industries Group
(Holding)

الإدارة العامة Head Office

ص . ب : 417 الصفاة، الكويت، 13005

P.O.Box : 417, Safat, Kuwait, 13005

هاتف : (965) 24849466 Tel.:

هاتف : (965) 24844739 Opt.:

فاكس : (965) 24839582 Fax:

بريد الكتروني: info@nig.com.kw E-mail:

www.nig.com.kw

الكويت في 2025/02/04

اشارة م م ٧٦٩

Mr. Hamed Ahmed Ali

Chief Executive Officer - Dubai Financial Market

CC Securities Commodities Authority
Greetings,

السيد / حامد احمد علي المحترم

الرئيس التنفيذي - سوق دبي المالي

نسخة الى السادة / هيئة الاوراق المالية والسلع
المحترمين

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Announcement of the opening of nominations for membership of the Board of Directors of NIND

With reference to the above subject, and requirements of Module Twelve (Listing Rules) of the Executive Bylaws of law No. (7) of 2010 and amendments regarding the establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities, we enclose herewith the announcement regarding the opening of nominations for membership in the Board of Directors of National Industries Group Holding K.S.C.P

Sincerely,

الموضوع : الاعلان عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس ادارة
مجموعة الصناعات الوطنية القابضة ش.م.ك.ع

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وتطبيقاً لأحكام الكتاب الثاني
عشر (قواعد الادراج) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7)
لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط
الأوراق المالية وتعديلاتهما، نرفق لكم طيه الاعلان عن فتح
باب الترشح لعضوية مجلس ادارة مجموعة الصناعات الوطنية
القابضة ش.م.ك.ع

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام،،،

Ahmed M. Hassan

Chief Executive Officer

احمد محمد حسن

الرئيس التنفيذي



الإعلان عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة مجموعة الصناعات الوطنية القابضة ش.م.ك.ع

Announcement of the opening of nominations for membership in the Board of Directors of NIND

The National Industries Group Holding Company (K.S.C.P.) is pleased to invite shareholders or those interested in candidacy to submit applications for membership in its Board of Directors. A new Board of Directors will be elected for a three-year term during the company's upcoming Ordinary General Assembly.

Those wishing to apply for candidacy who meet the eligibility criteria and possess the integrity and financial soundness qualifications outlined in Article 3-9 of Chapter Three of Book Fifteen of the Executive Regulations of Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activities and their amendments, is requested to complete the designated application form, including the following documents:

1. A copy of the candidate's civil ID.
2. A criminal record certificate issued by the General Department of Criminal Evidence at the Ministry of Interior.
3. A "To Whom It May Concern" certificate regarding legal compliance, issued by the Capital Markets Authority.
4. The candidate's CV along with supporting documents.

Candidacy applications will be accepted at the company's headquarters located in Shuwaikh Administrative Area, at the intersection of Jahra Road and the International Airport Road, opposite Kaifan telephone exchange, Ground Floor. Applications can be submitted from 9:00 AM to 2:00 PM for a period of one month from Wednesday 05/02/2025 to Wednesday 05/03/2025.

يسر شركة مجموعة الصناعات الوطنية القابضة ش.م.ك.ع دعوة السادة المساهمين أو من يرغب في الترشح لتقديم طلبات الترشح لعضوية مجلس ادارتها حيث سيتم انتخاب مجلس إدارة جديد لثلاث سنوات بالجمعية العامة العادية القادمة للشركة.

لذا يرجى على من يرغب في الترشح ممن تتوافر فيهم شروط وضوابط الترشح ومعايير النزاهة والسلامة المالية المنصوص عليها بالمادة 3-9 من الفصل الثالث من الكتاب الخامس عشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، تعبئة النموذج المعد لذلك متضمناً المستندات التالية:

1. صورة البطاقة المدنية للمرشح
2. شهادة الحالة الجنائية صادرة من الإدارة العامة للأدلة الجنائية لدى وزارة الداخلية.
3. شهادة لمن يهمه الأمر خاصة بسلامة الموقف القانوني صادرة من هيئة أسواق المال.
4. السيرة الذاتية للمرشح والمستندات المؤيدة لها.

يتم استقبال طلبات الترشح بمقر الشركة الكائن في الشويخ الإداري - تقاطع طريق الجهراء مع طريق المطار الدولي مقابل سنترال كيفان الدور الأرضي ، وذلك من الساعة التاسعة صباحاً وحتى الساعة الثانية ظهراً لمدة شهر اعتباراً من يوم الأربعاء الموافق 2025/02/05 وحتى يوم الأربعاء الموافق 2025/03/05.

Please note that no member may apply for nominating for the company's Board of Directors after the specified period mentioned above, in accordance with Clause (3) of Article (1-11-4) of Chapter One of Book Twelve of the Executive Regulations of Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activities and their amendments.

مع العلم أنه لا يجوز ترشح أي عضو لمجلس إدارة الشركة بعد انقضاء المدة الواردة أعلاه وذلك وفقا للنص الفقرة رقم (3) من المادة رقم (4-11-1) من الفصل الأول من الكتاب الثاني عشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما.



٤